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Styrelsemöte LK Gränslöst  
 
Sammanträdesdatum: 2024-08-14  Tid: 20:00 
 
 
§1  Ordförande öppnar mötet  
 
 Ordförande Stefan Olars öppnar mötet.  
 
§2  Närvarande 
 

Stefan Olars, Jakob Olars, Jonatan Palm, Sven Pettersson, Solvig Tränk och Anders 
Friberg.  

 
§3  Godkännande av dagordningen  
 
 Dagordningen godkänns utan tillägg.    
 
§4  Föregående styrelsemöte  
 
 Inget tillägg till föregående protokoll från 2024-06-12.  
 
§5  Vem har gjort vad sedan föregående möte 
  

Stefan har skickat ut inbjudan till medlemmarna om träningsdagen i Godegård.  
 
§6  Medlemmar  
 
 Sedan föregående styrelsemöte har det tillkommit två nya medlemmar i klubben.  
 

Anders reflekterar över varför antalet medlemmar verkar sjunka, varför medlemmar inte 
har betalat medlemsavgiften. Behöver vi i klubben fundera kring hur vi kan förbättra 
vår medlemsvård för att undvika detta? Jakob noterar att antalet betalande medlemmar i 
år är 41 st (familjemedlemskap inräknade, hur många personer det rör sig om i faktiska 
tal är oklart). Medlemmar som inte har betalt har fått påminnelse via både e-post och 
SMS. Vi reflekterar kring om e-post är ett bra kontaktsätt eller om det finns andra 
kontaktvägar som är mer fördelaktiga? Jakob lovar att till nästa styrelsemöte se över hur 
många medlemmar (antal personer, vuxna respektive barn) som har betalat 
medlemsavgiften.  
 
Solvig föreslår att Facebooksidan (LK Gränslöst Allmänt Forum) ska bli mer levande 
och att mer informationen kanske kan postas där. Hon föreslår bl.a. att posterna från 
onsdagsträningarna i Örebro (som postas på Örebrogruppens Facebooksida) även postas 
i det allmänna forumet så fler kan ta del av detta. Jonatan lovar att se över detta och 
kontakta träningsgruppen (som postar inläggen) för information.  
 
Stefan tar på sig att bjuda in samtliga medlemmar i klubben till LK Gränslöst Allmänt 
Forum på Facebook.  
 

§7  Ekonomisk rapport  
 
 Klubbens kassör Jakob meddelar att det för närvarande finns 81 695 kr på föreningens 

konto.  
 
Våra tävlingar inbringade 72 355 kr (anmälningsavgifter + café) och hade 35 504 kr i 
utgifter. Vi gick alltså plus 36 851 kr.  
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Vi fortsätter att diskutera vad pengarna i klubbkassan ska användas till. Vi har tidigare 
som policy att staffettlag får hela startavgiften betalad av klubben. Frågan kommer upp 
huruvida klubben ska betala startavgiften även för enskilda löpare som springer 
stafettlopp eller andra lopp. Vi resonerar kring detta och landar i att detta i så fall måste 
regleras på något sätt. Jonatan föreslår att vi kanske skulle kunna bestämma vissa 
specifika tävlingar som klubben kan subventionera, detta skulle då också bidra till ökad 
tävlingsgemenskapen kring just dessa tävlingar.  
 
Anders tar upp en fundering kring hur de som bidrar till klubben (t.ex. i samband med 
våra tävlingar) skulle kunna premieras.  Det skulle t.ex. kunna handla om 
subventionerade startavgifter till olika tävlingar. Frågan bordlägges tills vidare. 
Samtliga i styrelsen får i uppdrag att fundera vidare på detta till nästa styrelsemöte.   

 
§8  Rapport från klubbens kommittéer  
 

Tävlingskommittén 
Jonatan berättar kort om tävlingarna som över lag var väldigt lyckade med 
deltagarrekord och ett med ett stort ekonomiskt överskott. En deltagarenkät har 
skickats ut men svaren har ännu inte analyserats.  
 
Träningslägerkommittén  
Sven berättar att det var 17-18 personer samlade i samband med en mycket lyckad 
träningsdag i Godegård. Helgen efter blev det dessutom ett uppsamlande 
”miniträningsläger” för ett fåtal personer som inte kunde närvara vid första tillfället.  
 
Vi spånar tillsammans kring att arrangera fler träningsläger, både i Sverige och 
eventuellt också utomlands. Stefan föreslår att göra en undersökning i FB gruppen om 
hur intresset ser ut för framtida träningsläger och tar på sig att ordna med detta.   
 
Stafettkommittén 
Snart dags för vasastafetten och vi har ett lag. I övrigt inget nytt.  
 

§9  Övriga frågor       
 

Inga.  
 
§10  Vem gör vad till nästa möte 
 

(1) Jakob ska se över hur många medlemmar som har betalat medlemsavgiften.  
(2) Jonatan ska kontakta de som är ansvariga för träningsgruppen i Örebro för att få till 

att de inlägg/veckorapporter som postas på träningskrubbens Facebooksida även 
delas till LK Gränslöst Allmänt Forum på Facebook.  

(3) Stefan ska bjuda in samtliga medlemmar i klubben till LK Gränslöst Allmänt Forum 
på Facebook.  

(4) Samtliga i styrelsen ska fundera vidare på kring hur vi ska använda klubbkassan 
samt hur medlemmar som lägger ner arbete i samband med våra tävlingar ska 
premieras.  

 
§11  Mötet avslutas och datum/tid för nästa möte bestäms 
 
 Mötet avslutas. Nästa styrelsemöte planeras till onsdagen den 16 oktober kl 20:00.  
 

 
  
…………………………………. …………………………………. 
    

 Stefan Olars   Jonatan Palm   
 Ordförande  Sekreterare  


